



Kaloba[®] tablet

EPs[®] 7630

Composition:

Each film-coated tablet contains 20mg of **EPs[®] 7630**, a proprietary extract of the dried roots of *Pelargonium sidoides*.

Indications:

Support immune function within the respiratory system

Relieve symptoms of common colds and flu, sore throat, and sinusitis

Relieve cough and decrease bronchial mucus congestion

Dosage & Administration:

- Adults & children over 12 years : take 1 tablet 3 times per day
- Children between 6 - 12 years : take 1 tablet 2 times per day (morning & evening)

Precautions:

- If your condition does not improve within one week, in case of fever lasting for several days, liver dysfunction of different origin, shortness of breath or bloody sputum, please consult your doctor.

Contra-Indications:

Kaloba[®] tablet should not be taken

- during pregnancy and lactation, as no adequate data are available
- If you have severe liver diseases, as no sufficient experience is available in these fields
- If you are allergic to the active substance or to any of the excipients

Adverse effects:

- Gastrointestinal disorders
uncommon: gastrointestinal complaints
rare: mild gingival bleeding
- Respiratory, thoracic and mediastinal disorders:
rare: mild nasal bleeding
- Skin and subcutaneous tissue disorders/immune system disorders:
rare: hypersensitivity reactions
- Hepatobiliary disorders
liver dysfunction of different origin; the casual relationship between this finding and the application of the product has not been demonstrated. The frequency is not known.

Other information:

- Keep out of reach of children
- If symptoms persist, talk to your healthcare professional
- Store at below 30°C and out of direct sunlight

Kaloba[®] tablet

EPs[®] 7630

Unique Product. Kaloba[®] tablet represents a unique product containing a proprietary extract of *Pelargonium sidoides* roots from South Africa.

Works Differently. Kaloba[®] tablet is a new kind of natural health product. Unlike other products that only mask symptoms, **Kaloba[®]** tablet has a multiple modes of action that supports the body's own defence mechanisms.

Provides Relief. Mild symptoms can stress your body's immune system and cause discomfort to your airways, often in a recurring cycle. **Kaloba[®]** tablet supports the immune system.

Manufactured by



Dr. Willmar Schwabe
From Nature. For Health.

Dr. Willmar Schwabe GmbH & Co.KG
Willmar-Schwabe-Str. 4, D-76227 Karlsruhe, Germany

Imported by



Schwabe Pharma Asia Pacific
From Nature. For Health.

Schwabe Pharma Asia Pacific Pte. Ltd.
101 Thomson Road, #25-01/02 United Square, Singapore 307591

Distributed by

DCH Auriga Singapore
10 Raeburn Park, Block C, #01-33,
Singapore 088702





Kaloba[®] 药片

EPs[®] 7630

成份:

每一片 **Kaloba[®]** 药片中含有20毫克 **EPs[®] 7630**, 即天竺葵属植物根的萃取物。

适应症:

支持呼吸系统的免疫功能
缓解感冒, 流感、喉咙痛和鼻窦炎的症状
缓解咳嗽并减少支气管粘液阻塞现象

剂量用法:

- 成人及12岁以上儿童:
-每日三次, 每次一片
- 6岁至12岁之间的儿童:
-每日两次 (早, 晚一次), 每次一片

预防措施:

- 如果病况在一周内毫无好转, 如果发烧延续几天, 呼吸急促, 痰中带血, 或不同来源的肝功能异常病患者, 请征询您的医生。

禁忌:

Kaloba[®] 药片不应在以下情况下服用

- 在怀孕或哺乳期间, 由于没有充分的数据可用
- 如果您有严重的肝脏疾病, 由于没有充分的数据可用
- 已知对天竺葵属植物根萃取物或者药物赋形剂有高度过敏症的病人

不良反应:

- 胃肠道副作用:
少见: 肠胃不适
罕见: 轻微牙龈出血
- 呼吸, 胸部及纵隔副作用:
罕见: 轻微鼻出血
- 皮肤, 皮下组织及免疫系统副作用:
罕见: 过敏反应
- 肝胆副作用:
不同来源的肝功能异常; 这副作用与产品服用之间的因果关系尚未得到证实。频率不为人所知。

注意事项:

- 勿让儿童接触
- 如果症状持续存在, 请咨询您的医疗人员
- 存贮于30°C以下, 避免阳光直射

Kaloba[®] 药片

EPs[®] 7630

独特的产品 – **Kaloba[®]** 药片是一种含有来自南非的天竺葵属植物根精华的独特产品。

疗效与众不同 – **Kaloba[®]** 药片是一种新型的天然保健产品, 和其他仅仅消除表面症状的产品不同。 **Kaloba[®]** 药片具有多重功效, 增强人体自身抵抗机能。

舒缓症状 – 轻微症状会影响人体免疫系统, 引起气管不适, 而且通常会再次复发。 **Kaloba[®]** 药片能够提高人体免疫力。

制造商



Dr. Willmar Schwabe
From Nature. For Health.

Dr. Willmar Schwabe GmbH & Co.KG
Willmar-Schwabe-Str. 4, D-76227 Karlsruhe, Germany

进口商



**Schwabe Pharma
Asia Pacific**
From Nature. For Health.

Schwabe Pharma Asia Pacific Pte. Ltd.
101 Thomson Road, #25-01/02 United Square, Singapore 307591

经销商

DCH Auriga Singapore
10 Raeburn Park, Block C, #01-33, Singapore 088702

